

LUMPLANET SRL

506093 Chisinau

REPUBLIC OF MOLDOVA,

ЛУМПЛАНЕТ

506093 Кишинев

Молдова

19th of March 2025

19 Марта 2025 г.

DECLARATION

Dear Customer,

We company ELECTROSTART JSCo with address of registration: bul. Republica No.2, 3540 Varshetz, BULGARIA herewith declare that:

- The product IGNITOR ZX (70-400W), Art. No. 910784009100211, offered to your company in March 2025, in case of acceptance of proposal in current year, will be produced under your order in year 2025.
- The product IGNITOR ZX (70-400W) has ENEC and CB certifications.
- We manufacture the mentioned reference in our own factory situated in city of Varshetz, Bulgaria, Europe.
- Our factory has Certifications: ISO 9001:2015; ISO 14001:2015; ISO45001:2018 issued by Bureau Veritas.

Sincerely,

Galya Velichkova
Sales manager
Electrostart JSCo

ДЕКЛАРАЦИЯ

Уважаемый клиент,

Мы компания ООО «ЭЛЕКТРОСТАРТ» с адресом регистрации: бул. Республика № 2, 3540 Варшец, БОЛГАРИЯ настоящим заявляем, что:

- Изделие IGNITOR ZX (70-400W), Арт. № 910784009100211, предложенный Вашей компании в марта 2025 года, в случае принятия предложения в текущем году, будет изготовлен по Вашему заказу в 2025 году.
- Изделие IGNITOR ZX (70-400 W) имеет сертификаты ENEC и CB.
- Мы производим указанную продукцию на собственном заводе, расположенном в городе Варшец, Болгария, Европа.
- Наша фабрика имеет сертификаты: ISO 9001:2015; ИСО 14001:2015; ISO45001:2018, выпущенный Bureau Veritas.



С уважением,

Галя Величкова
Менеджер по продажам
Электростарт